
PROTOKÓŁ NR 27/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 25 czerwca 2009 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:00, zakończyło – o 13:40. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Andrzej Machnica,

3. Zbigniew Mazurak,

4. Henryk Płoński.

Nieobecni usprawiedliwieni: Lucjan Łągiewka,Tomasz Nowicki.

Zaproszeni goście:

1. Perłowska Anna,

2. Mynarski Piotr,

3. Tyrawa Piotr.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie wniosku P. Radnego P. Tyrawy z dyżuru radnych z 16.06.2009 r. 

3. Zapoznanie się z pismem S-ni Mieszkaniowej „Hydro-Mech”.

4. Dyskusja – sprawy różne.

5. Wnioski.

Ad.  1  Zebrani  na  posiedzeniu  członkowie Komisji  Rewizyjnej  zapoznali  się  z  programem 

posiedzenia, udział wziął Pan Piotr Tyrawa, który skierował wniosek do KR. 

Ad. 2  Radny Pan Piotr Tyrawa w dniu 16.06.2009 r. podczas dyżuru radnych przyjął mieszkańca 

Kowar  Pana  Piotra  Mynarskiego,  który  złożył  skargę  na  czynności  dokonane  podczas  eksmisji 

przeprowadzonej w lokalu przy ul. (...), którego on był najemcą.

Eksmisja  dokonana  była  20.07.2007  r.  pod  nieobecność  tam  zamieszkałych,  wskutek  czego  według  P. 

Mynarskiego zaginęły meble, dokumenty i inne elementy wchodzące w skład wyposażenia mieszkania.

Zaproszona  na  posiedzenie  dyr.  ZEZK-u  P.  Perłowska  stwierdziła,  że  zawarła  umowę  cywilno-prawną  z 

Komornikiem Sądowym przy Sądzie Rejonowym w Wołowie. Według tego komornika wszystko, co było w 

lokalu nie przedstawiało wartości handlowej, zostało usunięte z pomieszczeń i nie wiadomo gdzie. 

Pani Dyrektor ZEZK-u nie potrafiła powiedzieć,  gdzie wskazała pomieszczenie tymczasowe i  czy w ogóle 

wskazała.

Członkowie  Komisji  zainteresowali  się  dlaczego  właśnie  mieszkanie  przy  (...)  otrzymał  do  remontu  Pan 

Trybus. Czy był na liście oczekujących na mieszkanie? 
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Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej nie jest organem, który mógłby rozstrzygnąć problem Pana Mynarskiego. 

Radny Pan Mazurak, członek KR wskazał drogę, jaką powinien obrać Pan Mynarski, tzn. skierować sprawę do 

Sądu, powołując komornika, który zniszczył jego mienie.

Ze strony KR będą podjęte działania wyjaśniające dotyczące przydziału lokalu tymczasowego, który to lokal 

winien wskazać ZEZK.

 Ad.  3  Odnośnie  pisma,  jakie  wpłynęło  od Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Hydro-Mech”  w temacie 

Lokalnego  Planu  Rewitalizacji,  członkowie  Komisji  poprosili  o  wyjaśnienie  P.  Bartosza  Lipińskiego. 

Wyjaśnienie  takie  KR  dostała  na  piśmie  i  to  pismo  otrzymać  powinien  P.  Krzysztof  Gorczyca  –  Prezes 

Spółdzielni.  Obecnie,  kiedy  LPR  jest  w  trakcie  realizowania  formalnego,  za  późno  jest  na  jakiekolwiek 

zmiany.

Ad. 4  Po przedyskutowaniu  poszczególnych punktów KR ustosunkowała  się  do tematów jak we 

wnioskach. 

Na tym posiedzenie zakończono.

 

  Wnioski:

1. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Kowarach wnioskuje poprzez Przewodniczącego Rady Miejskiej 

o  zbadanie  czy  Pan Trybus,  który  otrzymał  do  remontu lokal  przy  (...)  do  remontu był  na liście 

oczekujących i na którym miejscu.

Pan  Przewodniczący  RM,  wiceprzewodniczący  RM  P.  Kołodziej  oraz  przewodnicząca  Komisji 

Budżetu  są  członkami  Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej,  więc  nie  powinno  być  trudności  z 

udzieleniem odpowiedzi.

2. KR  wnioskuje  do  P.  Przewodniczącego  RM,  aby  skierował  pismo  do  P.  dyrektor  ZEZK-u  z 

zapytaniem, jaki lokal tymczasowy przyznała Panu Mynarskiemu i gdzie został złożony jego dorobek 

życia, który komornik usunął podczas eksmisji. 

3. Do Spółdzielni Mieszkaniowej „Hydro-Mech” proszę, aby Przewodniczący odpowiedział, wysyłając 

wyjaśnienie sporządzone przez Pana Lipińskiego. 

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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